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Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce Rychnov na Moravě 
konaného dne 31. května 2023 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání bylo zahájeno v 18:01 starostou obce Milanem Hánou (dále jako „předsedající“). 

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby bylo v souladu s § 92 

odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Rychnov na Moravě zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 24. 5. 2023 do 31. 5. 2023. Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) konstatoval, 

že přítomno je 8 členů zastupitelstva (Hana Šmídová je omluvena), takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Přítomno je 8 občanů. 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající určil ověřovateli zápisu Radku Honsovou a Pavla Baroše, zapisovatelem Petra Švehlu. 

I. Seznámení a schválení programu zasedání 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu, jak byl zveřejněn na úřední desce. 

Vyjádření zastupitelů i přítomných občanů: žádné 

Návrhy na doplnění: nejsou 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje následující program zasedání: 

 

I. Seznámení a schválení programu zasedání 
II. Úprava rozpočtu obce pro rok 2023 

III. Smlouva o dotaci s Pardubickým krajem 
IV. Seznámení s aktuálním stavem projektu kanalizace 

V. Nabídka České pošty 
VI. Různé, diskuse (knihovna, žádost ZŠ, fréza na kulatinu, MŠ rezervní 

fond, pracovní schůzka 

VII. Závěr 
 

Usnesení č. RNM V. 55 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 

II. Úprava rozpočtu obce pro rok 2023 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem úpravy rozpočtu obce pro rok 2023. Nejzásadnější změnou 

je promítnutí výstavby kanalizace do rozpočtu obce. Příjmová část rozpočtu se zvyšuje 

o 36 275 100 Kč, financování úvěrem 15 000 000 kč, a výdajová část se zvyšuje o 51 490 300 Kč.  

Vyjádření zastupitelů i přítomných občanů: žádné 

Jiný návrh: není 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje RO 3/2023, které je součástí zápisu. Příjmy 

rozpočtu se zvyšují o 36 275 100 Kč a výdaje o 51 490 300 Kč, financování úvěrem je ve výši 
15 000 000 Kč.   

Usnesení č. RNM V. 56 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 

III. Smlouva o dotaci PK  

Předsedající předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o poskytnutí dotace Pardubického kraje. 

Jedná se o dotaci z POV smlouva č. OŽPZ/23/22386. Žádost byla podána na opravu mostu a výměnu 
zábradlí mostu za obchodem, dotace je ve výši 150 000 Kč. 

Dále předložil zastupitelům ke schválení smlouvu o dotaci na rekonstrukci kravína 3. etapa. Poskytnuta 

bude dotace ve výši 1 050 000 Kč, realizace bude v roce 2024.  

Vyjádření zastupitelů i přítomných občanů: žádné 

Jiný návrh: není 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje uzavření smlouvy o dotaci z POV Pardubického 
kraje č. OŽPZ/23/22386 ve výši 150 000 Kč.  

Usnesení č. RNM V. 57 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje uzavření smlouvy o dotaci Pardubického kraje 

na 3. etapu akce „Adaptace bývalého kravína na provoz dřevovýroby“ ve výši 1 050 000 Kč. 

Usnesení č. RNM V. 58 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 

IV. Seznámení s aktuálním stavem projektu kanalizace 

Předsedající seznámil přítomné s průběhem výstavby kanalizace. K dnešnímu dni je hotovo cca 
3,5 km. Práce probíhají na ČOV. Případné požadavky občanů jsou řešeny. Během stavby byla prozatím 

jedna větší porucha na vodovodu, kterou se podařilo v přiměřené době opravit. Začátkem června bude 
připraveno vydání Rychnovských listů, ve kterých se budeme speciálně věnovat požadavkům na 

připojení ke kanalizaci a budou poskytnuty i další důležité informace. 

Vyjádření zastupitelů a přítomných občanů: Radka Honsová se dotazuje, zda se během stavby dá 
vědět občanům o instalaci jímky. Starosta sděluje, že budou všichni informováni. Paní Straková se ptá, 

kdy dostane odpověď na svou žádost o zařazení do seznamu zájemců o připojení ke kanalizaci. 
Starosta vysvětluje, že informace budou v příštím obecním zpravodaji ale je možné odpovědět i 

písemně. 

V. Nabídka České pošty 

Předsedající seznámil přítomné s výsledkem jednání ohledně nabídky České pošty na odkup 

nemovitostí a provozu pošty Partner. Nabídka nemovitosti byla učiněna dle znaleckého posudku, se 
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kterým předsedající přítomné seznámil. K poště Partner bude mít starosta jednání ve čtvrtek 1. června 

a informace k této problematice budou sděleny na dalším zasedání. 

K nabídce odkupu nemovitostí navrhuje předsedající akceptovat cenu dle cenového předpisu a to je 

1 392 460 Kč.  

Celkové vyjádření poště doporučuje odeslat až s rozhodnutím o poště Partner. 

VI. Různé, diskuse  

Různé 

Žádost ZŠ Třebařov 

Předsedající informoval zastupitele o přijetí žádosti o příspěvek na plavání dětí ze ZŠ Třebařov. 

Stanovisko zastupitelů i přítomných občanů: Martina Kuková souhlasí s návrhem, přispět jen na děti 

z Rychnova. Radka Honsová a Stanislava Vraspírová jsou proti příspěvku. Miroslav Švancara by něco 

přispěl, Pavel Baroš je proti příspěvku, Miroslav Sekanina souhlasí s příspěvkem jen na děti 

z Rychnova. 

Jiný návrh: Petr Švehla informuje o nedávném jednání školské rady, kde bylo toto téma diskutováno, 

a navrhuje zjistit více informací od ředitele školy případně starosty Třebařova a o žádosti rozhodnout 

až na dalším zasedání zastupitelstva. 

Zastupitelé se shodli, že usnesení necháme na další jednání zastupitelstva. 

Fréza na kulatinu 

Předsedající informoval o stavu trestního řízení ve věci nákupu frézy na kulatinu. 

Od právní kanceláře, která nás ve věci zastupuje jsme obdrželi vyjádření ke stavu trestního řízení 

vedeného ve Vídni. Obec bude prostřednictvím právního zástupce nadále požadovat náhradu 

způsobené škody ve výši 17 096,75 EUR a náklady na zastupování ve výši 916,75 EUR   

Nákup vybavení do kuchyně MŠ 

Předsedající informoval přítomné o potřebě dovybavení školní jídelny, nákup požadovaného vybavení 
se řeší dle požadavků kuchařek. Financování by mělo proběhnout následovně: obec poskytne MŠ 

příspěvek ve výši 80 000 Kč, zbylou část uhradí MŠ ze svého rezervního fondu, celkové náklady jsou 
178 221 Kč, dodavatelem je Ivan Zerzánek Svitavy, která dlouhodobě zajišťuje servis vybavení 

kuchyně. 

Stanovisko zastupitelů i přítomných občanů: žádné 

Jiný návrh: není 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje poskytnutí příspěvku pro MŠ Rychnov na 

Moravě ve výši 80 000 Kč. Prostředky budou použity na nákup nového vybavení školní jídelny. 

Usnesení č. RNM V. 59 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje čerpání rezervního fondu MŠ Rychnov na 

Moravě na dofinancování nákupu nového vybavení školní jídelny. 

Usnesení č. RNM V. 60 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍  👍 👍 👍 
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Pracovní schůzka zastupitelstva: Předsedající informoval přítomné o proběhlých pracovních 

schůzkách zastupitelstva. Jednalo se o schůzku, která byla vyvolána firmou ZOS. Tématem schůzky 

bylo využití obecních pozemků po ukončení pachtovní smlouvy a celková spolupráce firmy ZOS a obce. 
Další schůzkou byla vyhodnocena předcházející schůzka a řešena i další témata. Mimo jiné byla 

projednána žádost Stáje 2M o příspěvek na dopravu koní na závody mistrovství republiky. Poskytnutí 
příspěvku bylo podpořeno s odůvodněním reklamy obce a také s tím, že se bude Stáj 2M podílet na 

pořádání obecních akcí. Za těchto podmínek bude poskytnuta podpora ve výši 17 000 Kč určená na 

přepravu koní na závod a zpět.   

Stanovisko zastupitelů i přítomných občanů: Miroslav Sekanina, jakožto člen spolku Stáj 2M, oznamuje 

střet zájmů v této věci. 

Jiný návrh: není 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Rychnov na Moravě schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 

17 000 Kč. Příjemcem bude Stáj 2M z.s. Příspěvek bude použit na úhradu nákladů přepravy koní 

na MČR. 

Usnesení č. RNM V. 61 bylo schváleno. Pro 8, proti 0, zdrželi se 0. 
 

PB MH RH MK MS HŠ MŠ PŠ SV 

👍 👍 👍 👍 👍 👍 👍 👍  

Dění v obci 

Předsedající informoval o instalaci dočasného solárního osvětlení na dolním konci, dále je připravováno 
osvětlení parkoviště a přístupů ke hřbitovu.  

Bude instalována nová dřevěná čekárna u koupaliště. U nových čekáren byly instalovány nové koše. 
V obecní dřevodílně byly zhotoveny nové vývěsní cedule, které budou v dohledné době instalovány. 

Na kravíně probíhají práce na rekonstrukci. V části, kde je dřevodílna nebyl provoz prozatím omezen, a 
tak se vyrábí plotovky pro dětské hřiště a oplocení fary. Bazén koupaliště byl vyčištěn, proběhla nutná 

oprava stěn a schodů a byl proveden nátěr stěn bazénu. Bazén je napouštěn. Na kiosku byla 

provedena výměna výdejních oken s okenicemi. 

Diskuse 

Předsedající požádal zastupitele a následně občany o příspěvky do diskuse. Žádné příspěvky nebyly. 

VII. Závěr 

Předsedající poděkoval přítomným za jejich účast, sdělil, že další zasedání se bude konat dle potřeby 

nejpozději však do konce června, a poté zasedání zastupitelstva v 18:50 ukončil. 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) RO 3/2023 

 

Zápis byl vyhotoven 1. června 2023 

 

Ověřovatelé:        dne      

 

 

       dne      

 

 

Starosta:        dne      


